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 SĒDES PROTOKOLS 
Aizkrauklē 

2024.gada 18.janvārī Nr.1   

 

Sēde sasaukta plkst. 10.00, Aizkraukles kultūras centrs, Spīdolas iela 2, Aizkraukle 

Sēdi uzsāk plkst. 10:02 

Sēdi atklāj plkst. 10:02 

Sēdes gaita noris dokumentu vadības sistēmā Lietvaris ar elektronisko balsojumu par katru 

izskatāmo darba kārtības punktu un par balsošanai izvirzītajiem priekšlikumiem. 

Sēdes vadītājs:    Leons Līdums 

Sēdi protokolē:              domes, komiteju sekretāre  Daiga Naroga 

Sēdē piedalās: 

         domes deputāti (18) Uldis Dzērve, Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis 

Gūtmanis, Dāvis Kalniņš, Guntis Libeks, Aigars Lukss, 

Aivars Miezītis,Evija Vectirāne, Uģis Rubenis, Zane 

Romanova, Dainis Vingris, Andris Zālītis, Jurijs Maškovs, 

Arvis Upīts, Anita Ostrovska, Einārs Zēbergs 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes deputāti (1) Elita Kaņepēja 

   

Uzaicinātās personas un ziņotāji: 

Aizkraukles novada pašvaldības izpilddirektors 

Uldis  Riekstiņš,  

Juridiskās nodaļas vadītāja Gita Židova,  

Neretas apvienības pārvaldes vadītājs Juris Gorbačovs,  

Aizkraukles pilsētas un pagasta pārvaldnieks Aigars Zīmelis, 

Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomiste Sandra Benko, 

Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomiste Diāna Travina,  

Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomiste Sandra Rizga, 

Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomiste Santa Rimeiķe, 

Aizkraukles novada pašvaldības izpilddirektora vietnieks 

Gvido Liepiņš, 

Finanšu un grāmatvedības nodaļas Finanšu un grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Krista Dzene, 

Juridiskās nodaļas Galvenā juriste Ilga Visocka, 

datortīklu administrators Andris Bartkevičs. 

 

Videokonferences Microsoft TEAMS režīmā:  

Pļaviņu apvienības pārvaldes vadītājs Andris Ambainis, 

Jaunjelgavas apvienības pārvaldes vadītāja 

Gunta  Zvaigzne- Avakova,  

Kancelejas nodaļas vadītāja Ingrīda Krēsliņa, 

Personāla nodaļas vadītāja Santa Novikova, 
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Personāla nodaļas vecākā speciāliste Agita Avotiņa, 

Sociālā dienesta vadītājs Edvarts Pāvulēns. 

 

Aizkraukles novada dome, atklāti balsojot: ar 18 balsīm “PAR” (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis 

Dzērve, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, Guntis Libeks, Leons Līdums, Aigars Lukss, Jurijs 

Maškovs, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, Uģis Rubenis, Arvis Upīts, Evija 

Vectirāne, Dainis Vingris, Andris Zālītis, Einārs Zēbergs),Dāvis Kalniņš balso ar roku, “Pret” – 

nav, “ATTURAS” – nav, NOLEMJ: apstiprināt 2024.gada 18.janvāra sēdes DARBA KĀRTĪBU:  

1. Par Aizkraukles novada pašvaldības Administrācijas Komunikācijas nodaļas izveidošanu 

2. Par saistošo noteikumu "Par Aizkraukles novada pašvaldības budžetu 2024.gadam" 

apstiprināšanu 

 

Balsojums par 18.01.2024.sēdes darba kārtību 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, 

Gatis Gūtmanis, Guntis Libeks, Leons Līdums, Aigars 

Lukss, Jurijs Maškovs, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, 

Zane Romanova, Uģis Rubenis, Arvis Upīts, Evija 

Vectirāne, Dainis Vingris, Andris Zālītis, Einārs Zēbergs), 

Dāvis Kalniņš balso ar roku 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj:  

 

apstiprināt 18.01.2024.sēdes darba kārtību 

1.§ 

Par Aizkraukles novada pašvaldības 

 Administrācijas Komunikācijas nodaļas izveidošanu 

Ziņo Gvido Liepiņš: Aizkraukles novada dome izskatīja pašvaldības izpilddirektora vietnieka 

(Administrācijas vadītāja) Gvido LIEPIŅA ierosinātu Aizkraukles 

novada pašvaldības Administrācijas optimizācijas priekšlikumu – 

apvienot ANP Administrācijas Sabiedrisko attiecību nodaļu, 

Uzņēmējdarbības atbalsta centru 1.5 slodzes apjomā un Pļaviņu 

apvienības pārvaldes Tirgus pārvaldnieka amata vietu 0.5 slodzes apjomā. 

UAC savulaik tika izveidots projekta ietvaros, tas ir noslēdzies, taču ANP 

Administrācija vēlas saglabāt atbalsta iespējas uzņēmējiem, kas ir 

mazefektīvs pašreizējā veidolā. Jau pašlaik UAC darbinieces 

apjomīgākos uzdevumus īsteno ciešā sadarbībā ar SA nodaļu, atbalstu 

UAC speciālistēm sniedz arī ANP Administrācijas Attīstības nodaļas 

vadītāja. Izvērtējot UAC funkcijas un darbību, secināms, ka UAC 

speciālisti veic mārketinga nišas komunikāciju ar savu mērķauditoriju – 

novada uzņēmējiem.  

 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 20.panta pirmo daļu, ievērojot 

Aizkraukles novada domes Apvienoto komiteju sēdes 18.01.2024. 

atzinumu, Aizkraukles novada dome NOLEMJ:  

 

apvienot Aizkraukles novada pašvaldības Administrācijas Sabiedrisko 

attiecību nodaļu, Uzņēmējdarbības atbalsta centru un Pļaviņu apvienības 

pārvaldes Tirgus pārvaldnieka amatu, izveidojot ANP Administrācijas 

Komunikācijas nodaļu. 
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Jautā Jānis Sarmis Bajinskis: Šī nodaļa kļūs dārgāka vai lētāka? 

Atbild Arvis Upīts: Lētāka. 

Atbild Evija Vectirāne: Tas atkarīgs no uzdevumiem, ko uzliks vadība. 

Atbild Arvis Upīts: Piemēram, reprezentatīvie materiāli  - mēs redzam, ka tur var ietaupīt. Es 

domāju, ka sadarbība būs daudz mērķtiecīgāka. 

Jautā Guntis Libeks: Kāds ir Uzņēmējdarbības atbalsta centra liktenis, kas tika izveidots 

projekta ietvaros? 

Atbild Leons Līdums: Tas bija projekts, tagad mums jāfinansē. Šīs darbinieces, kas tur 

strādāja, tagad būs jaunajā nodaļā.  

Jautā Guntis Libeks: Vai ir kāda atšķirība starp sabiedriskajām attiecībām un komunikāciju? 

Atbild Arvis Upīts: Sabiedriskās attiecības ir viena maza niša. Tā ir maza daļa, ko mēs darām. 

Jautā Guntis Libeks: Skatos amatu sarakstā – vecākais digitālās komunikācijas un mārketinga 

speciālists. Bet tas neatspoguļojas nosaukumā. Šī nodaļa vairāk pārvēršas par uzņēmējdarbības 

nodaļu. [..] Mēs redzam štatus, bet vēl neesam redzējuši šīs nodaļas nolikuma un nezinām, ar 

ko šī nodaļa nodarbosies. Ko tā nodaļa darīs? 

Atbild Leons Līdums: Attiecībā par nosaukumu mums bija debates. 

Jautā Guntis Libeks: Kāpēc nodaļas vadītājam mainās amatu saime un mēnešalgu grupa un 

dažiem speciālistiem arī? Jūs sakāt, ka tas ir budžeta neitrāls lēmums. 

Atbild Andris Zālītis: Tam nebūs ietekmes uz budžetu. 

Jautā Guntis Libeks: Nu kā nebūs? 

Atbild Uldis Riekstiņš: Decembrī bija grozījumi, kur samazināja pusotru štata vietu 

Sabiedrisko attiecību nodaļā. 

Jautā Guntis Libeks: Finansiālā puse nav skaidra [..]. Tātad Komunikāciju nodaļas vadītājs ir 

tādā pašā līmenī un nozīmīgāks kā Finanšu nodaļas vadītājs [pēc algu grupas līmeņa]? 

Atbild Uldis Riekstiņš: Es varbūt tā vispārēji.. Šobrīd ar esošo vērtējuma sistēmu mēs neesam 

iedarbinājuši tādu sistēmu, kur atalgojums būtu sasaistīts ar atbildību. Es piekrītu, ka šie skaitļi 

varbūt nav īsti korekti. [..] Esam konsultējušies arī ar citām pašvaldībām – atalgojuma līmeni 

varētu saistīt nevis ar mēnešalgu grupām, bet ar atbildības līmeni, ietekmi utt. Bet tas nākotnē. 

Personīgi uzskatu, ka Finanšu un grāmatvedības nodaļa ir ar krietni lielāku atbildību, un, jā, 

šeit varbūt tas atalgojums varbūt nav īsti korekts, bet neko labāku mēs neesam izdomājuši. 

Izsakās Aigars Lukss: Komunikācijas nodaļa ir par to, ka mēs spējam un mākam komunicēt.. 

Ja mums vajag uzņēmējdarbību, tad paņemam speciālistu savā paspārnē, tikpat labi mums 

jāmāk komunicēt ar izglītības iestāžu darbiniekiem un vecākiem, tad varbūt arī viņus ņemam 

savā paspārnē? Aizsardzība mums ir svarīga – tad varbūt arī civilās aizsardzības speciālistu 

ņemam savā paspārnē, ja nemākam citādi komunicēt? 

Izsakās Uldis Dzērve: Manuprāt, būtiskākā komunikācijas kļūda ir tā, ka par šādu lēmumu 

netika komunicēts pirms lēmuma pieņemšanas, lai iedzīvotāju saprastu, par ko ir šī saruna, 

kādi ir iespējamie risinājumi. 
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Jautā Zane Romanova: Vai budžets, kas bija plānots Uzņēmējdarbības atbalsta centram pāries 

Komunikācijas nodaļai?  

Atbild Krista Dzene: Tā kā vēl nav pieņemts šis lēmums, Uzņēmējdarbības atbalsta centram 

un Sabiedrisko attiecību nodaļai ir atsevišķs budžets. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, Dāvis Kalniņš, Leons 

Līdums, Jurijs Maškovs, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, 

Zane Romanova, Uģis Rubenis, Dainis Vingris, Andris 

Zālītis, Einārs Zēbergs) 

"pret" -  3 (Gatis Gūtmanis, Guntis Libeks, Aigars Lukss) 

"atturas" -  1 (Jānis Sarmis Bajinskis) 

"nepiedalās" -  2 (Evija Vectirāne, Arvis Upīts) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Aizkraukles novada pašvaldības Administrācijas 

Komunikācijas nodaļas izveidošanu" 

 

2.§ 

Par saistošo noteikumu 

 "Par Aizkraukles novada pašvaldības budžetu 2024.gadam"  

apstiprināšanu 

Ziņo Krista Dzene: Ievērojot Aizkraukles novada domes Apvienotās komitejas 18.01.2024. 

atzinumu, pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 

1.punktu un 48.panta pirmo un otro daļu, ņemot vērā Apvienotās 

komitejas 18.01.2024.atzinumu, Aizkraukles novada dome NOLEMJ:  

 

apstiprināt saistošos noteikumus Nr.2024/ „Par Aizkraukles novada 

pašvaldības budžetu 2024.gadam”. 

  
Izsakās Gatis Gūtmanis, Uldis Riekstiņš – par plānotājiem ceļu projektiem. 

Jautā Anita Ostrovska: Kāda summa ir iezīmēta biedrībām? 

Atbild Krista Dzene: Tāda pati, kā iepriekšējā gadā. 

Izsakās Guntis Libeks par finansējumu kultūrai un neatliekamām vajadzībām un samērīgumu, 

disproporcijām. 

Izsakās Krista Dzene par Dziesmu svētku budžetu. 

Izsakās Einārs Zēbergs par saimnieciskās darbības nodrošinājumu pārvaldēs. 

Izsakās Krista Dzene par energoresursu cenām un komunālajiem pakalpojumiem.  

Aigars Lukss jautā par finansējumu, kas nepieciešams izglītības reformai, vai tam pietiks naudas. 

Atbild Arvis Upīts, ka šogad plānota Pērses sākumskolas reorganizācija. 

Jautā Uģis Rubenis par kredītprocentu likmēm. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Jānis Sarmis Bajinskis, Uldis Dzērve, Ingūna Grandāne, 

Dāvis Kalniņš, Leons Līdums, Jurijs Maškovs, Aivars 

Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, Uģis Rubenis, 

Arvis Upīts, Evija Vectirāne, Dainis Vingris, Andris Zālītis, 

Einārs Zēbergs) 
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"pret" -  1 (Guntis Libeks) 

"atturas" -  2 (Gatis Gūtmanis, Aigars Lukss) 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu "Par Aizkraukles novada pašvaldības 

budžetu 2024.gadam" apstiprināšanu" 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:02 

 

Sēdes vadītājs 

domes priekšsēdētājs   ………………………  L.Līdums  …………………. 

Sēdes protokoliste   ………………………  D.Naroga  …………………. 

   


